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Dear Judge Crowell, ’ God Hess/ ;
Ay

1. My family and | have always been there to support my broTerDadeW* ==
and their children Katy, Laura, Leigh and Karen. Their children are like mf;&m fmy <
brother had actually called off their wedding as he planned to do due to Cﬁglne? ’ %
mental problems, then, we would not have these little miracles that they cgate <
together. These have been the most heartbreaking times in my life and in the hves"gf my
family, next to the death of my older brother.Tell me why is it so hard to prove the truth
when you've lived it; but the only Other One who knows the truth is God? | hope that
with His guidance you can make the right decisions for this family and not further enable

the children’s mother to distance the girls from us.

2. Until meeting Christine (Belford) Moffa, | trusted almost everyone that | had ever met.
Being a nurse | have been present when psychologists have evaluated their patients in
the hospital. | find that the mentally ill are the most difficult patients to work with and
the hardest to trust. | have heard psychologists say that the patient is better and ready
for discharge from the hospital; but then the patients state to me after the physician has
left the room that he/she is “going to kill him/her-self as soon as he/she gets out of
here.” | often wonder who are they manipulating. the doctors or me?
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4. What Christine was actually afraid of, according to the phone transcript, was David's
contacting Dr. Blacklock regarding his knowledge of the child abuse by Christine that
was witnessed in his office by his staff. When Christine pulled Leigh by her arm, the
technician stated that if she ever saw that again that she would contact Child Prctective
Services. Christine replied to the technician, “Do you have any idea who lam? I'm Dr.
Matusiewicz’s wife!” Unfortunately, the technician backed off and ap%logized instead of
calling DFS about the incident. (Christine was livid when the same scenario occurred‘at

Newark Pediatrics Assoc. and when Dr. Gotthold from Appoquinimink Pediatrics
threatened Christine with DFS.)

g aw

| ERECR g A e B-00006382
| B-00006382

AT313

e et



B-00006383
B-00006383

A7314




g Why did Christine kidnap my nieces/her children? She said shewast

aking them to see
her mother, Kathleen Belford, who was dying in the hospital. Her mother was not in the
hospital at that time. We spoke to her ex-husband, James Belford; and he said, “Kathy’s
just finel” Kathy had been asking what was wrong with Christine because Christine had
called Kathy fourteen times that day! | felt compelled to hire a private investigator to
find my nieces and sister-in-law because | feared for their safety ... Christine’s, Laura’s,
Leigh's and Karen’s. Susan Smith had just driven her children into a lake after
discontinuing anti-depressants! We called “911” to have the authorities help us find
them. Finally, the girls were returned to my parents by two strangers in the parking lot
of the State Police Barracks in Bear, DE. Though the children were all hysterical, the
strangers got out of the van and handed over the keys without asking forany
identification. Fortunately, the keys were handed to my parents! The little girls (all three
years old or less) were left with no bottles, sippy cups or formula. | went to the stores to
try to purchase formula and bottles but the stores were closed. | had to go to David's
and Christine’s house to locate the things we needed for the children. When {gotto
their house, | found Christine’s paxil on the kitchen counter and the tt-_:lephone missing
from the wall. Christine said she was weaning herself off of the paxil with her doctor’s
supervision. Why did she leave the medicine behind completely?
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10. After the PFAs were dismissed, Christine gave David sole custody of their three children
and Jennifer Rugliese, her former sister-in-law and Katherine Moffa’s aunt, guardianship
of Katy. Why would she do this? ... she said that she had to find out what was wrong
with her ..."really wrong!”

11. Why did Christine tell two completely different stories when my niece, Leigh broke her
collar bone while in Christine’s care (Leigh was about 8 — 10 months old)? One story to
my mother was that Leigh fell while jumping on the trampoline that my parents bought
for the girls. The story she told David was that Leigh fell on the cement in the backyard.
Which one is the truth? Are these the only reasons she gave? Leigh was too young to tell
us the truth! A
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13.

14.

{ would like you to pay specific attention to the card that was sent by Christine herself
and the card from Laura as well. t also am sending you copies of pictures of my niece,
Laura and her “Pop-Pop”, my father taken by Dr. Monica Bacanegra. They clearly show
that Laura is not afraid of us because she is contacting us of her own free will. Please,

take this information into consideration.

| am providing information to you that was never provided to the courts by the lawyers
(polygraph tests, statements to lawyers, media letter, letters to/from Child Protective
Service hy
weren’t you given all of the facts in this case? Why would I ever subject myself and my
mother to being interrogated for a polygraph test if | was lying about the sexual abuse
of my niece? Unfortunately, my niece, Laura, has not spoken out abibut any sexual
abuse at the hands of her mother to anyone other than family to date. She said she was
afraid that her Mommy would go to jail/ Who would take care of her needs if you took
away Daddy and Mommy went to jail? | am including the Delaware News Journal article
titled “Victims of Child Abuse Often Stay Quiet” where Dr. Samuel Romirowsky himself
states that, “when children hold it in under coercion, it's sort of like a time bomb. They
don’t really live with it unscarred. That generally comes out later, almost always in the
form of depression, self-esteem problems and difficulties in relationships. You're juét

damaged.” But he agreed that “kids who learn to open up and deal with the problem —

can emerge from the experience with a strong future. It's important when kids do finally
talk about it, even years later, that parents not blame them for not disclosing itin a »
timely fashion. Parents should say they're sorry that they had to keep it private and

suffer with it all of this time; but they're here to talk about it now; and certainly to

highlight that “It wasn’t your fault”. Is this what happened to Christine when her father

sexually abused her as a child? This fact Christine disclosed to my husband, Juan

Gonzalez, and my father, Thomas Matusiewicz.
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use of my niece is just part of what drove my brother and mother to make
o give up their entire lives and leave the country with the three innocent
der to protect them from any further emotional, physical or sexual abuse.
at this was the wrong decision; and If we had it to do all over again, we

all come forward and made the authorities listen to us when the children
ant to go for caurt-ordered visits with their mother. | am providing you with a
ng where Laura is saying that she doesn’t want to go with Mommy for a visit and
¢ replies that she spoke with her lawyer, Timothy Hitchings, and Dr. Sam who

Id her that children should not be forced to go anywhere that they did not want
his should clearly tell you that this is not the first time that the children did not
go with their mother but were cajoled and pushed into going to abide by the
decision. Are the courts’ decisions always right? You tell me. Laura is on anti-
drugs (is she really afraid that Pop-Pop is going to kidnap her or is it something
?). Leigh is on sedatives but on the right diet she slept every night from 7:00 p.m.
ntil 4:00 or 5:00 a.m. every night. What is happening to Karen? The children are in their
ther’s care and only God knows what will happen now!

ion of the courts whether or not to allow visitation with my nieces and their father’s

y affects everyone in this case, especially my nieces and my five-year-old daughter. My
erand | always looked forward to raising our children together. | pray that you will realize
family is going to continue to tell the truth of the facts in this case until our last breath
k  from us. Even though the wrong decision was made by my brather and mother, we will
jtihil‘e to fight to make it right, for the girls’ sakes! Wouldn’t you?

A gty

Amy (Matusiewicz) Gonzalez
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NEW CASTLE COUNTY COURTHOUSE
500 N. KING STREET, SUITE 9400
WILMINGTON, DELAWARE 19801-3732

November 17,2011

Drive

Re: Amy Gonzalezv. Christine Belford and David Matusiewicz

Ms. Gonzalez,

The Family Court of the State of Delaware is in receipt of your correspondence dated
November 2,2011 to Judge Crowell concerning the above captioned case.

However, due to ex parte communication, any correspondence sentdirectly to Judge
Crowell cannot be read or reviewed. Judge Crowell can only act upon evidence presented in

court with all parties present.

Therefore, enclosed are your documents which are being returned to you.

In the future, please do not write directly to the Court.

Sincerely,

/f MW)C)/WW
Shamiqua Winborne

Secretary to J_udge Crowell

GOVERNMENT
EXHIBIT
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U;UNCS 81910004 - MATUSIEWICZ, DAVID - Unit: BAS-A-A veLepf from

¥ oM: MATUSIEWICZ, AMY

761910004
BJECT: LETTER TO JUDGE CROWELL...STILL N THE WORKS
FATE: 10/30/2011 03:33:03 PM

| 1HERE! LET ME KNOW YOUR THOUGHTS AND CORRECTIONS (ADDITIONS AND DELETIONS) THAT YOU
RouLD MAKE TO THIS LETTER: ‘

4 e Honorable Judge Barbara Crowell, Oct 23, 2011

’

$19 Sinatra Drive

§iinburg, Texas 78542 f: ;— Z =

e Honarable Judge Barbara Crowell 7_": -2 % 3

40 North King Street I

d#imington, DE 19801 E i z ’ E _,. i :

Deér Judge Crowell,

{iyfamily and | have always been there to support my brother David, his wife Christine and their children Katy, Laura, Leigh

qd Karen. Their children are like my own. If my brother had actually called off their wedding as he planned to do due to
(ristine's mental problems, then, we would not have these little miracles that they created together. These have been the

wost heartbreaking times in my life and in the lives of my family ,nextto the death of my older brother. Tell me why Is it so hard
pprove the truth when no one knows the truth, but God? | hope that with his guidance you can make the right decisions for this
anlly and not further enable the childrens mother to distance the girls from us.

Inill meeting Christine Moffa | trusted almost everyone that | had ever met. Being a nurse | have been present when
mychologists have evaluated their patients in the hospital. | find that the mentally ill are the most difficult patient to waorlk with

4 the hardest to trust. | have witnessed the psychologist say that the patient is better and ready for discharge from the
spital, but then the patient states to me after the physician has left the room that they are “going to kill themselves as soon as
hey get out of here.” I often wonder who are they manipulating,the doctor or me?

Infortunately, this is what | have seen to be the case since | have known Christine Belford. Amazingly she attributes her
houghts, words and actions to other people. When Christine filed a false PFA against my brother she stated that" he has made
reats about killing her and hiding her body. He has made idle comments about the children being better off dead than with
ivorced parents” and on 1/1/08 he statéd that "he can't stop the volces in his head and his own death is coming. He also owns
sveral guns and she fears for her life and the lives of her children®, but ironically in a transcribed taped phone conversation ’
ietween David and Christine (franscribed by Mike O’Rourke investigations) Christine states that she' is not afraid of David."

Shg "is not physically afraid of him. She doesii’t helieve that he is going fo put a gun to her head. She doesn't believe that he is
wing to choke her”. My family NEVER heard any of these comments out of David's mouth because they never happened. So
hich is it, was she afraid of him or not? She later admitted that she was lying to the court about David's being abusive but she
fad gotten what she wanted so it was okay. Is it okay for her to make faiss accusations and waste the time of the police

1 &partment and mental health workers in order to further accomplish her goal?

hat Christine was actually afraid of according to the phone transcripts was David contacting Dr Blacklock regarding his
1 }mow!edge of the witnessed child abuse by Christine In his office by his office staff when Christine pulled Lelgh by her arm and
| b technician warned her that she could seriously injure Leigh and that if she saw her do that again that she would contact
| Child Protective Services. Christine replied to the technician, " do you have any ldea who 1am? I'm Dr. Matusiewicz's wife",
x Unfortunately the technician backed off and apologized instead of calling Child Protective Services for the incident. Why does
| her PFA include that David can buy her a new cell phone, pay for her hotel due to her hiding out, he can give her the check
0ok, pay the mortgage, etc. Was this all about money? My gut instinct says yes.

U Cuba evaluated my brother when he was surprisingly picked up at his practice by five police officers and taken for a
Bychological evaluation of him due to her false allegations. Dr Cuba’s evaluation showed that “David did not show any signs of
"ental illness, but of more concern is the wife who everyone claims was diagnosed as suffering from post partum depression
and has been on Paxil for the past 2 yrs and is presently trying to stop taking them. There are very subtle changes in the wife
"ho was said to have in past three months become very involved in church, has been dressing more fancily and going outodd

VY
.
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INCS 81910004 - MATUSIEWICZ, DAVID - Unit: BAS-A-A

and out of nowhere asked for a separation from the patient”. It was advised by Dr Cuba to make sure the weapons were l
d or removed from the house and that Christine should have an assessment ASAP and that the kids should be made

il the assessment was completed. Christine never followed through with her evaluation. My mother, Lenore Matusiewicz

ted to call Christine’s psychologist, Dr Marc Richman to find out his recommendations what to do with Christine’s bizarre

ors. Dr Richman was not in the office, but his answering machine’s message was fo call the Rockford Center. Lenore ) | A

the Rockford Center and explained the situation to them. The Rockford Center staff told Lenore to have Christine call
nmediately or go to the nearest emergency room. This information was provided to Christine to follow through with X h-

them. Within just a few seconds of speaking with Lenore, Christine said that she called the Rockford Genter and they N )
r that that was an inappropriate number for her to call. Did she ever really cali? Why was she afrald fo go foran = 4 b

fion if she was acting rationally? She has been under the care of a psychologist or other mental health professional <X
1t least 1991 that we are aware. Doesn't this concem anyone? If sure concerned us when we found out this information -Q

s never disclosed to us from the very beginning. | am sure that if you were to look at the mental health records of \

ne Belford from the beginning you would learn a lot. Maybe even speaking to her ex husband, Bill Moffa, her new
2d Jerald Purcell or the new significant other In her life you will see the pattern that has been created over the years. fo
ne has used the legal system in the past to take her first child away from her previous husband, Bill Moffa and has done

me to my brother and their children. We have never been involved in the legal system until January 2, 2006 when (@ o

ne introduced our family to it. Otherwise, we have remained ignorant of the legal system and court system since we were P ’

involved In it other than my father being a police officer. =

ther was arrested again after Christine filed another PFA against David and the police went to serve him with the papers
e him turn over any weapons. David was not able to produce any weapons because he took the advice of Dr Cuba and

iy weapons removed from the home by my father in fear that Christine would harm herself or the children. The evaluation
suba shows how concerned our family was for Christine's mental health and the well being of my nieces. David called the
twice to have Christine picked. up for a mental evaluation and T. Evans from the crisis intervention center had also called
ounty MCU with Information concerning this case. Ironically she was never picked up for an evaluation. In my heart |

hat if the right thing was done from the very beginning and Christine was evaluated properly then nons of this situation
have ever occurred. The evaluation would have revealed the manic state that she was in at the time (at the least, due to
rupt cessation of her antidepressants) and the danger that my nieces were being exposed to under her care. | have

ad the psychological evaluation of David done by Dr Cuba for your review.

id she kidnap my nieces on Jan 2, 2006 and say that she was going to see her mother (Kathleen Belford) that was dying
hospital? Her mother was never in the hospital at that time. We spoke to her and she was fine. Her own mother was

what was wrong with Christine because she had called her fourteen times that day. | had {o hire a private investigator to
y nieces and sister in law in fear for their safety. We called 911 to have the authorities help us find them. Finally the girls -
sturned to my mother and father by two complete strangers in the parking lot of the State Police Barracks in Bear, DE.
strangers just walked away from the van with crying toddlers and handed over the van keys to two people that they did

en know, fortunately they were the grandparents of these distressed children. These two toddlers and baby were left with
tles,clothes, sippy cups or formula. | went to the stores to try to provide formula and drinks for the girls, but all stores

dosed so | had to go to Dave and Christine's house to locate the things that we needed for the girls. When | got to the l U"L‘*’/}

1 found Christine's Paxil on the kitchen counter and the telephone missing from the kitchen wall.

5/06 Christine called and demanded to have the children returned to her immediately after she had given my parents the <A~

) take care of due to her needing to find out what was wrong with her. My mother refused to return the gitls to Christine
 her irrational behaviors and feared that she would harm them. Chtlstine then gave the phone to State Trooper Thompson ¢

formed us that if we did not comply then we would be charged with felony kidnapping. We informed Trooper Thompson N

y parents had petitioned the court for emergency custody and David had filed for a petition for an order for protection from
. We were told that these were worthless since Christine got to the paperwork and courts first. | begged Trooper v
pson to please have Christine mentally evaluated before we turn these 3 children over to her. We were told that she got
paperwork first, Christine then proceeded to run around back and forth in the parking lot hysterically because she said

he saw David's truck and he is not to be within 1000 yards of her. She claimed to be so afraid of him. Neither my mother
self saw David's truck. | asked Trooper Thompson why she couldn't have a psychological evaluation before putting these
less children in her hands. He told me that she has custody according to his computer and he's just spent 2 hrs with the
n and she is perfectly fine. After Trooper Thompson aliowed Christine to leave with the girls in the van, Christine

ched out of the police station parking lot, going back and forth on Route 300 directly in front of the police station in front of
ate trooper. | asked him, * Is this normal behavior to you"? His comment was that he hoped that everything would be

I fold him "hope isn't enough and that if anything happened fo these children that | would hold him personally

nsible”. After we got back to mom and dad's house with my daughter, Tatiana, David had told us that there were

tions that Christine was connected to organized crime, We packed up my daughter, Tatlana and an overnight bag and

o the hote! in fear that if Christine was connected to organized crime, then we were defenseless In our own home since

£
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s and out of nowhere asked for a separation from the patient”. It was advised by Dr Cuba to make sure the weapons were !
t ASAP and that the kids should be made

red OoF removed from the house and that Christine should have an assessmen
, until the assessment was completed. Christine never followed through with her evaluation. My mother, Lenore Matusiewicz

mpted to call Christine’s psychologist, Dr Marc Richman to find out his recommendations what to do with Christine’s bizarre

aviors. Dr Richman was not in the office, but his answering machine's message was to call the Rockford Center. Lenore ad A
d the Rockford Center and explained the situation to them. The Rockford Center staff told Lenore to have Chrlistine call P V<
nimmediately or go to the nearest emergency room. This Information was provided to Christine to follow through with k b (€ e
ag them. Within just a few secands of speaking with Lenore, Christine said that she called the Rockford Center and they : \-\(~ i M2
her that that was an inappropriate number for her to call. Did she ever really cali? Why was she afrald to go for an < no i
juation if she was acting rationally? She has been under the care of a psychologist or other mental health professional &Y' 2
0 at least 1991 that we are aware. Doesn't this concem anyone? It sure concerned us when we found out this information A K, WS
twas never disclosed to us from the very beginning. | am sure that if you were to look at the mental health records of ' % v
istine Belford from the beginning you would learn a lot. Maybe even speaking to her ex husband, Bill Moffa, her new g N
;pand Jerald Purcell or the new significant other In her life you will see the pattern that has been created over the years. ol ¥ s
istine has used the legal system in the past to take her first child away from her previous husband, Bill Moffa and has done r‘r A ® e

same to my brother and their children. We have never been involved in the legal system until January 2, 2006 when (@0 W)
t of the legal system and court system sincewewere \  V

fistine infroduced our family to it. Otherwise, we have remained ignoran
ver involved in it other than my father being a police officer. /‘/ '

brother was'arrested again after Christine filed another PFA against David and the poli
id was ot able to produce any weapons because he took the advice of Dr Cuba and

have him turn over any weapons. Davi
e by my father in fear that Christine would harm herself or the children. The evaluation

d any weapons removed from the hom
Dr Cuba shows how concerned our family was for Christine's mental health and the well being of my nieces. David called the
lice twice to have Christine picked up for a mental evaluation and T. Evans from the crisis Intervention center had also called
it County MCU with Information concerning this case. Ironically she was never picked up foran evaluation. In my heart |
ow that if the right thing was done from the very beginning and Christine was evaluated properly then none of this situation
wuld have ever occurred. The evaluation would have revealed the manic state that she was in at the time (at the least, due fo
e abrupt cessation of her antidepressants) and the danger that my nieces were being exposed to under her care. I have

duded the psychological evaluation of David done by Dr Cuba for your review.

2, 2006 and say that she was going to see her mother (Kathleen Belford) that was dying
the hospital? Her mother was never in the hospital at that time. We spoke to her and she was fine. Her own mother was
led her fourteen times that day. | had to hire a private investigator to

sking what was wrong with Chlstine because she had call

d my nieces and sister in law in fear for their safety. We called 911 to have the authorities help us find them. Finally the girls

ere returned to my mother and father by two complete strangers in the parking lot of the State Police Barracks in Bear, DE.

hese strangers just walked away from the van with crying toddlers and handed over the van keys to two people that they did

ot even know, fortunately they were the grandparents of these distressed children. These two foddlers and baby were left with
rmula and drinks for the girls, but all stores

o bottles, clothes, sippy cups or formuia. | went to the stores to try to provide fo

ere closed so | had to go to Dave and Christine's house to locate the things that we needed for the girls. When | got fo the N U‘"L"'f

ouse | found Christine's Paxil on the kitchen counter and the telephone missing from the kitchen wall. v P xe §C
' Wy A

ediately after she had given my parents the SO L
was wrong with her. My mother refused to return the girls to Christine ) de
id harm them. Chtlstine then gave the phone to State Troopet Thompson | g U

tho informed us that if we did not comply then we would be charged with felony kidnapping. We informed Trooper Thompson A (S
hat my parents had petitioned the court for emergency custody and David had filed for a petition for an order for protection from | P S &
buse..We were told that these were worthless since Christine got to the paperwork and courts first. | begged Trooper !
hompson to please have Christine mentally evaluated before we turn these 3 children over to her. We were told that she got {“3‘
0 the paperwork first. Christine then proceeded to run around back and forth in the parking fot hysterically because she said d

hat she saw David's truck and he is not to be within 1000 yards of her. She claimed to be sa afraid of him. Neither my mother
ychological evaluation before putting these

r myself saw David's truck. | asked Trooper Thompson why she couldn't have a ps
3 helpless children in her hands. He told me that she has custody according to his computer and he's just spent 2 hrs with the
leave with the girls in the van, Christine

voman and she is perfectly fine. After Trooper Thompson allowed Christine to
creeched out of the police station parking lof, going back and forth on Route 300 directly in front of the police station in front of

he state trooper. | asked him, “ Is this normal behavior to you"? His comment was that he hoped that everything would be
%ay. 1 told him “hope isn't enough and that if anything happened to these children that { would hold him personally
asponsible”. After we got back to mom and dad's house with my daughter, Tatiana, David had told us that there were
dllegations that Christine was connected to organized crime, We packed up my daughter, Tatlana and an overnight bag and
went to the hotel in fear that if Christine was connected to organized crime, then we were defenseless in our own home since

ce went to serve him with the papers

hy did she kidnap my nieces on Jan

On 1/5/06 Christine called and demanded to have the children returned to her fmm

irls to take care of due to her needing to find out what
ue to her irrational behaviors and feared that she wou
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weapans had fo be turned over to the police previously. We frantically searched for at least 2 days to try to locate my sister

left the police station that day.

L histine gave David sole custody of their three daughters-and Jennifer Pugliese, her former sister in law and Katy's aunt
{ gardianship of Katy. Why would she do this? E YAl
iy did Christine tell two completely different storles when my nlecs, Lelgh broker her collar bone under her care? One story to

mother was that Leigh fell from the trampoline that my mother and father bought for the girls. The other story was to David
fat Lelgh fell on the cement in the backyard. Which one Is the truth?

&' law and my nieces after they

forever. It would have been much more honorable for
christine to fell my brother that she no longer loved him and wanted a divorce, but she had her own agenda, She wanted to
rave my brother jailed so that she would own his practice, home ,cars and his preclous children, just as she stated to others
fat she was going to do. What better way than to file a false PFA against him for abuse of her and their children. Besides she
pid people that she loved her first husband, Bill Moffa , but he had no money, but David does. Why was she setting up
separate checking and savings accounts with Wilmington Trust prior to

es of our entire family,

January 2, 2006 was the day that changed the liv
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NCS 81910004 - MATUSIEWICZ, DAVID - Unit: BAS-A-A

----------------------------------------------------------

: MATUSIEWICZ, AMY

910004

CT: LETTER TO JUDGE CROWELL CONTINUED..
10/30/2011 03:33:03 PM

i to all of this? Why would she embezzle money from the Vision Center of Delaware by writing checks fo herself from the
tice which she was not authorized to do? Was this marriage all about Love or MONEY? | tend to think that this was all

d from the very beginning. | can validate each one of these facts for you if necessary. Our lawyers have fold us

hout this case "not to bash Christine. | assure you that no one is trying to do that. We are just providing the facts in the
256, We have always tried to help Christine and that is why my brother Is the one Incarcerated and she is not,

uld like you to acknowledge the card that was sent by Christine herself and the card from Laura as well. | also am sending
you copies of pictues of my niece, Laura and her Pop Pop taken by Dr Monica Bocanegra. It clearly shows that she is not afraid
ifus because she Is contacting us of her own free will. Please take this information into consideration.

: |am providing information to you that was never provided to the courts by the lawyers (polygraph tests, statements to lawyers,

| nedia letter, letters to Child Protective Services), All of these facts | will gladly testify to the truthfullness under oath. Why

| yeren't you given all of the facts in this case? Why would | ever subject myself and my mother to being interrogated for a
polygraph test if | was lylng about the sexual abuse of my niece? Unfortunately my nlece has nof spoken out about any sexual
shuses at the hands of her mother yet. I am including the Delaware News Journal article titled," Victims of child sexual abuse
often stay quiet" where Dr Samual Romirowsky himself states that ," when children hold it in under coercion, it's sort of like a
fime bomb. They don't really live with it tinscarred. That generally comes out later, almost always In the form of depression, self-
esteem problems and difficulties in relationships. You're just damaged.” But he agreed that kids who fearn to open up and deal
with the problem can emerge from the expetience with a strong future. It's Important when kids do finally tatk about It , even

years later, that parents not blame them for not disclosing it in a timely fashion. Parents should say they're sorry that they had to
keep it private, and suffer with it all of this time, but they're here to talk about it now, and certainly to highlight that is wasn't your
fault". Is this what happened to Christine when her father sexually abused her as a child? This fact she disclosedtomy
wsband, Juan Gonzalez and my father, Thomas Matusiewicz. The sexual abuse of my niece is what drove the decision of my
brother and mother to give up thelr entire lives and leave the country with the three girls in order to protect them from any

further emotional, physical or sexual abuse. We know that this was the wrong declsion and if had to do alf over again we would
have all come forward and made the authorities listen fo us when the children did not want to go for visits with their mother. |

am providing you with a tape where Laura is saying that she doesn't want to go with Mommy for a visit and Christine replies that
she spoke with her lawyer, Timothy Hitchings and Dr Sam who have told her that children should not be forced to go anywhere
that they did not want to go. This should clearly tell you that this is not the first ime that the children did not want to go with their
mother,but were forced to do so to honor the courts decisions. Are the courts decisions always right? You tell me, now the
children are back in their mothers care for God only knows what fo happen now.

The decislon of the courts whether or not to allow visitation with my nieces and their father’s family affects everyone In this
case , especially my nieces and my five year old daughter. My brother and 1 always looked forward to raising our children
together. | pray that you will realize that this family is going to continue to tell the truth of the facts in this case until our last

| breath is taken from us. Even though the wrong decision was made by my brother and my mother we will continue to fight fo
| make it right, for the girls sake.

let me know your thoughts.

Love ya,
Amy

B-00015464
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or to all of this? Why would she embezzle money from the Vision Center of Delaware by writing checks to herself from the
tice which she was not authorized to do? Was this marriage all about Love or MONEY? | tend to think that this was all
d from the very beginning. | can validate each one of these facts for you if necessary. Our lawyers have fold us
uighout this case "not to bash Christine". 1 assure you that no one is trying to do that. We are just providing the facts in the
ase. We have always tried to help Christine and that is why my brother Is the one Incarcerated and she is not,

{ |would like you to acknowledge the card that was sent by Christine herself and the card from Laura as well. | also am sending
ol copies of pictues of my niece, Laura and her Pop Pop taken by Dr Monica Bocanegra. It clearly shows that she is not afraid
ifus because she Is contacting us of her own free will. Please take this information into consideration.

| |am providing information to you that was never provided to the courts by the lawyers (polygraph tests, statements to lawyers,

| edia letter, letters to Child Protective Services), All of these facts 1 will gladly testify to the truthfullness under oath. Why

| weren't you given all of the facts in this case? Why would | ever subject myself and my mother to being interrogated for a

! polygraph test if | was lylng about the sexual abuse of my niece? Unfortunately my nlece has not spoken out about any sexual

| shuses at the hands of her mother yet. | am including the Delaware News Journal article titled," Victims of child sexual abuse
often stay quiet" where Dr Samual Romirowsky himself states that ," when children hold it in under coercion, it's sort of like a
fime bomb. They don't really live with it tinscarred. That generally comes out later, almost always In the form of depression, self-
esteem problems and difficulties in relationships. You're just damaged.” But he agreed that kids who fearmn to open up and deal
with the problem can emerge from the experience with a strong future. It's Important when kids do finally taik about It , even

years later, that parents not blame them for not disclosing it in a timely fashion. Parents should say they're sorry that they had to
keep it private, and suffer with it all of this time, but they're here to talk about it now, and certainly to highlight that is wasn't your
fault". Is this what happened to Christine when her father sexually abused her as a child? This fact she disclosedtomy
wsband, Juan Gonzalez and my father, Thomas Matusiewicz. The sexual abuse of my niece is what drove the decision of my
brother and mother to give up their entire lives and leave the country with the three girls in order to protect them from any

further emotional, physical or sexual abuse. We know that this was the wrong decision and if had to do all over again we would
have all come forward and made the authorities listen fo us when the children did not want to go for visits with their mother. |

am providing you with a tape where Laura is saying that she doesn't want to go with Mommy for a visit and Christine replies that
she spoke with her lawyer, Timothy Hiftchings and Dr Sam who have told her that children should not be forced to go anywhere
that they did not want to go. This should clearly tell you that this is not the first ime that the children did not want to go with their
mother, but were forced fo do so to honor the courts decisions. Are the courts decisions always right? You tell me, now the
children are back in their mothers care for God only knows what fo happen now.

The declslon of the courts whether or not to aflow visitation with my nieces and their father’s family affects everyone In this
case , especially my nieces and my five year old daughter. My brother and 1 always looked forward to raising our children

| together, | pray that you will realize that this family is going to continue to tell the truth of the facts in this case until our last

| breath is taken from us. Even though the wrong decision was made by my brother and my mother we will continue to fight fo
| make it right, for the girls sake.

i let me know your thoughts.

Love ya,
Amy
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PLudy — 7 he courst

IN THE UNITED STATES DISTRICT COURT ., . $
FOR THE DISTRICT OF DELAWARE Dy.~q Peclarahon

NITED STATES OF AMERICA, : fhe den‘al v Fhe

VEaSONS . rw send . T
P laintiff, . w b € L (o€ aldvs 7
: {,"’46' el
V. : Criminal Action No. ppall S enFent. ~G
: 2 e — el »,‘H de ,',’Ic‘Q AV S
DAVID THOMAS MATUSIEWICZ, : (383 GAMN -1 G, HEL -

the Ars - O€egrec

Defendant. : Murder G del. el
(,Lfff’ <

(v

VA yi (MAS/ eAd &
Nneve chorged wiFe (

_ T do bave a 0Py of

/F€J~(;( }c‘(,j mg/ /YJ&/L/)PV\IS

>

REPLY TO THE GOVERNMENT’S RESPONSE IN OPPOSITION TO
DEFENDANT DAVID MATUSIEWICZ’S SENTENCING MEMORANDUM

Defendant, David Matusiewicz, by and through his undersigned counsel,
erby submits this Reply to the Government’s Response in Opposition to Defendant
David Matusiewicz’s Sentencing Memorandum. For the reasons set forth in his
original Sentencing Memorandum, and in this Reply, as well as any other reason

is Court finds appropriate, the Court should find that §2A1.1 of the Sentencing
uidelines are inapplicable to this case.

The government’s response to David Matusiewicz’s sentencing memorandum
1ssed the mark and the core bases for arguments therein relating to the

plication of the cross reference under §2A6.2(c)(1) and, specifically, §2A1.1, under
"é circumstances of this case, and the difference in foreseeability as it relates to

e resulting in death verdict, versus the application of §1B1.3(a)(1)(B). Counsel

Ul not further expand on the issue regarding the inapplicability of the cross

ference under §2A6.2(c)(1) and, specifically, §2A1.1, or due process arguments

A6623




made in his trial sentencing memorandum. Rather, Counsel addresses solely the
foreseeability issue.

Foreseeability — Evidence

In a dying declaration to this Court, during her expedited sentencing hearing
on February 12, 2016, Lenore Matusiewicz said that:
As part of his decision to kill Christine, he never told any
¥ of us about that. He just did it. And that was the way he
was. I don’t know if it’s from the meningioma. I don’t
know if it was part of his training, but he just did what he
did, and none of us knew what was coming.

(Sentencing Transcript, pg. 12)

Lenore Matusiewicz, with the clear knowledge of her impending death,

reaffirmed her religion and requested her final blessing: “That I'm a

Catholic and I would like to be blessed before I am disposed of.” 7d.
Under American Jurisprudence, a dying declaration holds a special place and is
accepted as proof of the fact to which it addresses.

[Tlhe ‘dying declaration’ and ‘medical treatment’
exceptions to the hearsay rule are based on the belief that
")ie persons making such statements are highly unlikely to
lie. . . . ‘[Tlhe sense of impending death is presumed to
remove all temptation to falsehood, and to enforce as
strict an adherence to the truth as would the obligation of
oath. . . " [Nlo person, who is immediately going into the
presence of his Maker, will do so with a lie upon his lips.’

Idoha v. Wright, 497 U.S. 805, 820 (1990) (internal citations omitted)

There is no doubt, given the expedited hearing initially requested by the

B

Government, that Lenore Matusiewicz is dying and her death could come at

anytime, but most likely within the next three to four months. In her answers to the

2
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Court, it is clear that Lenore Matusiewicz understood the urgency and pressing

issue of her death as the basis for the expedited, hospital-bedside, sentencing

hearing.

SIS

In addition, David Matusiewicz submits the following documents for
consideration in opposition to the government’s reply as to the application of §2A1.1

to the offense conduct:

1. Excerpts of Grand Jury Testimony of Courtney Emerson
2. Excerpts of Grand Jury Testimony of Tom Kula
3. Chart of Legal Outreach by David Matusiewicz
4. Emails Associated with Chart of Legal Outreach .
5. Email Noting Successful Processing g_fc g‘éF\Sé}foreTh%m?s Matusiewicz— S,""‘f‘/ ,l eli?
6. Email from Thomas Matusiewicz to Amy Gonzalez ﬁegérding Travel e wee€
Home from East Coast — e | or 2 /f [ ft”ff;ffif‘<'zjff/+ e cep b
1 ﬁ(i»z,.:m L:\L; ti ’,fqb\:.‘:\c) h;r .gl;’f é\atﬁ«: E;w o (‘sfk, " _\},t:‘,,,\;hiduiz\\‘b J;;
Conclusion SUESS & ok

cie nevel e
= 4 H (Pald.
For any and all of the above stated reasons, as well as the arguments set @

forth in Defendant’s Sentencing Memorandum or any reason this Court finds
appropriate, David Matusiewicz requests this Court finds 2A1.1 of the Guidelines
do not apply.

Respectfully submitted,
Dated: February 17, 2016 | /s/ Edson A. Bostic

EDSON A. BOSTIC
Federal Public Defender

/s/ Dina Chavar
DINA CHAVAR
Assistant Federal Public Defender

/s/ Tieffa N. Harper
TIEFFA N. HARPER
Assistant Federal Public Defender




substituted her Halloween picture.

and art.

working very hard. She asks of you the inost of the three.

true. I do notwishyou to be hurt in that environment.

children.

. Iwishyou peace and sqfety as you continue to reside at Bastrop.

st

Eiclosed are pictures and school updates, - for Laura, Leigh Nicole, and Karen. I believe this will
e you some of the information you ate seeking, Leigh Nicole's school pictures have not arrived yel, 501

While it is my understanding I am under no legal obligation fo respond to your request or provide
you with this information, I made a statement under oath that Iwould be willing to provide you with such
updates. Having personally kmown the pain and suffering assoclated with not Jmowing anything about our
daughters for 19 months, I Inow I canmot lower neyself to that type of behavior and deny you what you seek.

Laura played soccer for St. John's team this year and scored a goal at the last game of the
season. She Is also playing clarinat and as you can see, missed straight A’s by one grade, Laura’s
is a good friend and

She shows a natural

teachers continue to remark she is a sweet and kind girlwho thinks of others and
responsible in the school setting. She has many friends and has an active social life.
artistic talent and I am seeking art lessons,  for her with the goal of her possible acceptable and attendance
to Cab Calloway School. She must be accepted after testing and have two “talents” —hers being music

Leigh is doing well academically as you can see by the cover report of her report card, She is
ahead of her classmates acadamically and is becoming more appropriately social as she practices her
skills in her classroom with her peers, all of which are fully verbal. Leigh
roller skating. Her latest interest is in Madagascar Movies. She also enjoys hide-n-seekwith her slsters
and likes “chase.” Her teacher really wants her fo start to transition to some off-site school oppor{unities.

enjays swimming, bowling, and

Karen just completed her second yeat playing soccer as well and has rea'll;: improved since last
year. She has lots of,  friends and enjoys play dates. She needs to practice her reading more, But she is

All of the girls attend CCD. Laura and Karen attend church more frequently than Leigh. Leigh's
teachers and I are still helping her learn what behavlors are appropriats in church.

Katy is aware of your request and asked me to include a few comments for
are away and is concerned for your safety. Your mother mailed a letter to the house Indicating you have
had some problems and even stated “my Tocal crime conmections” apparently are involved, Iassureyoul -
have no local crime connections and am sorry to hear about the sityations

you. She is sorry you
described as well, if they are

Since I have this opporturity to speak with you, Twant to clearly state I'will niot respond or allow
any correspondence from anyone in your, -family to reach the children, with the '
yourself, and that is only after I review what has been sent. The last letter that
your Mother and Father sent only vefnforces my attitude that they may have o contactwith the children.
That also goes for M'Linda. I have had an opportunity to read her latest update to her website, and I see
WMMMM other family. Twant none of

that anywhere near the

exception of Amy or
1 have referred to which

November 21, 2011
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Poppi
p Centre
Sireet

DE 19801

OPPiﬁ)

. the time to read this. [am searching for any assistance you may be able to offer me and my daughtetls.
call, in 2006 we discussed the changes that my ex-wife, Christine Belford, underwent when she discontinued

. medications. Youdisclosed tomea similar incident in your own history while you were caring for a close
people can understand my perspective as you can and why I chose to take the steps I did in an attempt to

children and to avoid incarceration for my ex-wife.

r

and threatened by the woman Iloved and the mother of my three beautiful daughters. I approached
counselors, friends, and the Delaware courts in an attempt to ascertain what had gone wrong in the

chologists,
I also searched for specialists who could aid me in my care of my child with autism.

v wife. Inthe meantime
that I could not force Christine to return to the care of her psychologist and that the court was unable to see

I attempted to “move on” and focus on the care of my daughters. This,

anger from which my exc-wife still suffers, triggered in her a desire to hurt me in the only other i

h the apparent
available; she began sexually molesting my daughter,‘ . When my then 6 year- old daughter ]
ly divulged to my family and I that her mother was playing certain sex games with her and that she had to wear ; 1

underwear when she had visitation with her mother, I took the only steps 1 could see at the time to protect my |
¢ avoiding incarceration for my ex-wife who I still believe suffers from mental illness.

terrorized

a112€G

 ened to her from my perspective,

hing the mania that sometimes ensues once anti-depression medications are abruptly diseontinued, I discovered

r state and sometimes schizophrenia can be triggered. Ibelieve that one of these diagnoses fits the changes I see
d Christine and was baffled as to

e. Ibrought these diagnoses to the attention of the psychologist who evaluate
that she had been appropriately weaned from her medicine and was acting rationally. IfTam correct she has since

sed with bipolar disorder.

low me to stress to you that I understand that the actions I took while attempting to protect my daughters,gnyself,
le to return in time I would more strenuously attempt to find help for the

ex-wife were the wrong ones. IfIwas ab
cal well being as well as the safety of my daughters but hope to find some

Iloved. Istill fear; for the mental and physi
inake my ex-wife realize the mental changes she has gone through in the absence of her medications without having

incarcerated as a child molester.

Any sssistance that you may be able to offer me in this matter will be greatly appreciated.

Wy

David T. Matusiewicz, O.D.

Salem County Correctional Facility
125 Cemetery' Road
Woodstown, Nj 08098

Ps.
8. Uoresee and welcome the slander lawsuit I expect to have filed against me by Christine’s attorney for these remarks.
al molestation specialist’s evaluation of my daughter, 1

As
& ¥0'ng as| am allowed to present to the court the findings of a sexu
ticipate bem’g vindicated for these statements in the future.

B-00008748
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ruary 16,2011

~ Qommissioner Loretta Young
" 8tate of Delaware Family Court

New Castle County
500 North King Street

Wilmington, DE 19801

Dear Commissioner Young,

My mother always told me not to believe everythmg I read in the newspapers. She is a
very wise woman.

Please, read the following and then go to the mternet to Jonbenetstruecasehistory.com to
find the side of the story investigated by attorey, Kimberly Lawson. Ms. Lawson found
that everyone she interviewed. .. separately... told her the same thing. Ms Lawson’s
conclusion was that we’d made up the story. She never considered that we all told her the
same thing because we lived if....it"s the truth!

DFS officials said they can’t do anything unless Laura complains about her molestation.
Is that what happened in the Bradley case?...or wasn’t DFS involved?

If you can help, please do!

Sincerely,

Tom and Lee Matusiewicz

Cc: Douglas Millar, Unite For Justice

A7433
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Box 6
Hdoouch, TX 78538

February 16,2011

Commissioner Patricia Stewart
State of Delaware Family Court
New Castle County

500 North King Street
Wilmington, DE 19801

Dear Commissioner Stewart,
My mother always told me not to believe everything I read in the riewspapers. Sheis 2

yery wise womar.
Please, read the following and then go {0 the internet to J onbenetstruecasehistory.com {0

find the side of the story investigated by attorney, Kimberly Lawson. Ms. Lawson found
that everyone she interviewed. .. separately... told her the same thing. Ms. I;awson’s
conclusion was that we’d made up the story. She never considered that we all told her the

same thing because we lived it... .it’s the truth!
DFS officials said they can’t do anything unless Laura complains about her molestation.

[s that what happened in the Bradley case?...or wasn’t DFS involved?
If you can help, please dol

Sincerely,

Tom and Lee Matusiewicz

Ce: Douglas Millar, Unite For Justice

¢ ;)xj‘.u )
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6
ouch, TX 78538
ruary 16, 2011

' Commissioner Martha Sackovich
State of Delaware Family Court
New Castle County

500 North King Street
Wilmington, DE 19801

Dear Commissioner Sackovich,
My mother always told me not to believe everything I read in the newspapers. Sheisa

very wise womar.
Please, read the following and then go fo the internet to Jonbenetstruecasehistory.com 1o

find the side of the story investigated by attorney, Kimberly Lawson, Ms. Lawson found
that everyone she interviewed...separately... told her the same thing. Ms. Lawson’s
conclusion was that we’d made up the story. She never consideted that we all told her the

same thing because we lived it... .it’s the truth!
DFS officials said they can’t do anything unless Laura complains about her molestation.

Is that what happened in the Bradlcy case?...or was ’t DFS involved?
If you can help, please do! '

Sincerely,

Tom and Lee Matusiewicz

Ce: Douglas Millar, Unite For Justicé




issioner Bernard Pepukayi
f Delaware Family Court
astle County

rth King Street

nington, DE 19801

ommissioner Pepukayi, : '
y mother always told me not to believe everything I read in the newspapers. She is a

wise woinan.
ease, read the following and then go to the internet to Jonbenetstruecasehistory.cotn to

find the side of the story investigated by attorney, Kimberly Lawson. Ms. Lawson found
that everyone she interviewed... separately-.. ‘told her the same thing. Ms. Lawson’s
conclusion was that we’d made up the story. She never considered that we all told her the

same thing because we lived it....it"s the truth!
DFS officials said they can’t do anything unless Laura complains about her molestation.

Is that what happened in the Bradley case?...or wasn’t DFS involved?
If you can help, please do!

Sinde_rely,

Tom and Lee Matusiewicz

Cec: Douglas Millar, Unite For Justice

A7436

LD |




h, TX 78538
ry 16,2011

missioner Mary Much

. of Delaware Family Court
 Castle County

North King Street

sington, DE 19801

sar Commissioner Much,
y mother always told me not to believe'everything I read in the newspapers. She is a

wise woman. .
ease, read the following and then go to the internet to Jonbenetstruecasehistory.com to

nd the side of the story investigated by attorney, Kimberly Lawson. Ms. Lawson found
that everyone she interviewed.. .separately... told her the same thing. Ms. Lawson’s
 conclusion was that we’d made up the story. She never considered that we all told her the

same thing because we lived it....it’s the truth!
DFS officials said they can’t do anything unless Laura complains about her moIesta’uorL

[s that what happened in the Bradley case?...or wasn’t DFS involved?
If you can help, please do!

Sincerely,

Tom and Lee Matusiewicz -

Cc: Douglas Millar, Unite For Justice




Béx 6
Edcouch, TX 78538
February 16, 2011

Commissioner Jennifer Mayo
State of Delaware Family Court
New Castle County

500 North King Street
Wilmington, DE 19301

Dear Commissioner Mayo,

My mother always told me not to believe everything I read in the newspapers. She is a
very wise womar.

Please, read the following and then go to the internet to Jonbenetstruecasehistory.com to
find the side of the story investigated by attorney, Kimberly Lawson. Ms. Lawson found
that everyone she interviewed... separately... told her the same thing. Ms. Lawson’s
conclusion was that we’d made up the story. She never considered that we all told her the
same thing because we lived it....it’s the truth!

DFS officials said they can’t do anything unless Laura complains about her molestation.
Is that what happened in the Bradley case?...or wasn’t DFS involved?

If you can help, please do! '

Sincerely, .

Tom and Lee Matusiewicz

Cc: Douglas Millar, Unite For Justice




Box 6
Edcouch, TX 78538

February 16, 2011

Commissioner Frederic Kenny
State of Delaware Family Court
New Castle County

500 North King Street
Wilmington, DE 19801

Dear Commissioner Kenny,

My mother always told me not to believe everything I read in the newspapers. Sheisa
very wise woman.,

Please, read the following and then go to the internet to Jonbenststruecasehistory.com to
find the side of the story investigated by attorney, Kimberly Lawson. Ms. Lawson found
that everyone she interviewed... separately... told her the same thing. Ms Lawson’s
conclusion was that we’d made up the story. She never considered that we all told her the
same thing because we lived it....it’s the truth!

DFS officials said they can’t do anythmg unless Laura complains about her molestation.
Is that what happened in the Bradley case?...or wasn’t DFS involved?

If you can help, please do!

Sincerely,

Tom and Lee Matusiewicz

Cc: Douglas Millar, Unite For Justice

A7439 -



Sfate of Delaware Family Court
New Castle County

500 North King Street
Wilmington, DE 19801

Dear Commissioner Herlihy, .
My mother always told me not to believe everything I read in the newspapers. Sheisa

very wise woman.
Please, read the following and then go to the internet to J onbenetstruecasehistory.com to

find the side of the story investigated by attorney, Kimberly Lawson. Ms. Lawson found
that everyone she interviewed...separately... told her the same thing. Ms. Lawson’s
conclusion was that we’d made up the story. She never considered that we all told her the

same thing because we lived it....it’s the truth!
DES officials said they can’t do anything unless Laura complains about her molestation.

Is that what happened in the Bradley case?...or wasn’t DES involved?
If you can help, please do!

Sincerely,

Tom and Lee Matusiewicz

Ce: Douglas Millar, Unite For Justice




sioner Carolee Grillo
Delaware Family Court
sastle County -

orth King Street:

ington, DE 19801

: ﬁg,waomlnissioner Grillo, ’
My mother always told me not to believe eve

very Wise womar. _
Please, read the following and then go to the internet to J onbenetstruecasehistory.com to

find the side of the story investigated by attorney, Kimberly Lawson. Ms. Lawson found
that everyone she interviewed. .. separately... told her the same thing. Ms. Lawson’s
conchigion was that we’d made up the story. She never considered that we all told her the
same thing because we lived it... it’s the truth!

DES officials said they can’t do anything unless Laura complains about her molestation.
Is that:what happened in the Bradley case?...or wasn’t DFS involved?

Tf you can help, please do!

hing I read in the newspapers. Sheis a

Sincerely,

Tom and Lee Matusiewicz

Co Déuglas Millar, Unite For Justice

A7441




Commissioner John Carrow

State of Deldware Family Court
New Castle County '

500 North King Street
Wilmington, DE 19801

Dear Commissioner Carrow,

My mother always told me not to believe everything I read in the newspapers. She is a

very wise womman.

Please; read the following and then go to the internet to J onb

find the side of the story investigated by attorney, Kimberly L

that everyone she interviewed... separately...

conclusion was that we’d made up the story.

If you can help, please do!

_ Sincerely,

Tom and Lee Matusiewicz

Ce: Douglas Millar, Unite For Justice

enetstruecasehistory.com to

awson. Ms. Lawson found

told her the same thing. Ms. Lawson’s

She never considered that wé all told her the
same thing because we lived it....it’s the truth! _
DFS officials said they can’t do anything unless Laura complains about hex molestation.
Is that what happened in the Bradley case?...or wasn’t DES involved?

AT7442
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Box6
Edcouch, TX 78538

February 16,2011

The Honorable Judge Ada Wasertein
State of Delaware Family Court

New Castle County

500 North King Street

Wilmington, DE 19801

Dear Judge Wasertein,

My mother always told me not to believe everything I read in the newspapers. Sheisa
very wise womar.

Please, read the following and then go to the internet to Jonbenetstruecasehistory.com to
find the side of the story investigated by attorney, Kimberly Lawson. Ms. Lawson found
that everyone she interviewed. .. sepatately... told her the same thing. Ms. Lawson’s
conclusion was that we’d made up the story. She never considered that we all told her the

same thing because we lived it....it"s the truth!
DFS officials said they can’t do anything unless Laura complains about her molestation.

s that what happened in the Bradley case?...or wasn’t DES involved?
If you can help, please do!

Sincerely,

Tom and Lee Matusiewicz

Ce: Douglas Millar, Unite For Justice

A7443
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6
icouch, TX 78538
February 16,2011

-3

The Honorable J udge Michael Newell
State of Delaware Family Court

New Castle County

500 North King Street

Wilmington, DE 19801

Dear Judge Newell,
My mother always told me not to believe everything I read in the newspapers. Sheisa

very wise woman.

Please, read the following and then go to the internet to Jonbenetstruecasehistory.com to
find the side of the story investigated by attorney, Kimberly Lawson. Ms. Lawson found
that everyone she interviewed... separately... told her the same thing. Ms. Lawson’s
conclusion was that we’d made up the stoxy: She never considered that we all told her the
same thing because we lived it... .it’s the truth!

DFS officials said they can’t do anything unless Laura complains about her molestation.
s that what happened in the Bradley case?...0T wasn’t DFS involved?

If you can help, please do!

Sincerely,

Tom and Lee Matusiewicz o A

Ce: Douglas Millar, Unite For Justice




The Honorable Judge Joelle Hitch
State of Delaware Family Court
New Castle County

500 North King Street
Wilmington, DE 19801

Dear Judge Hitch,

My mother always told me not to believe everything I read in the newspapers. Sheisa
very wise woman.

Please, read the following and then go to the internet to J onbenetstruecasehistory.com to
find the side of the story investigated by attorney, Kimberly Lawson. Ms. Lawson found
that everyone she interviewed...separately... told her the same thing. Ms. Lawson’s
conclusion was that we’d made up the story. She never considered that we all totd her the
same thing because we lived it... it’s the truth! :

DFS officials said they can’t do anything unless Laura complains about her molestation.
Is that what happened in the Bradley case?...or wasn’t DES involved?

I you can help, please do! :

Sincerely,

Tom and Lee Matusiewicz’

Ce: Douglas Millar, Unite For Justice
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Box 6
Rdcouch, TX 78538

February 16,2011

The Honorable Judge Arlene Minus Coppadge
State of Delaware Family Court

New Castle County

500 North King Street

Wilmington, DE 19801

Dear Judge Coppadge,

My mother always told mmie not to believe everything I read in the newspapers. She Is a

very wise womal.
Please, read the following and then go to the internet {0 Jonbenetstruec

asehistory.com to

find the side of the story investigated by attorney, Kimberly Lawson. Ms. Lawson found
that everyone she interviewed... separately... told her the same thing. Ms. Lawson’s
conclusion was that we’d made up the story. She never considered that we alltold her the

same thing because we lived it... it’s the truth!

DFS officials said they can’t do anything unless Laura complains about her molestation.

Is that what happened in the Bradley case?...or wasn’t DFS involved?
If you can help, please do!

Sincerely,

Tom and Lee Matusiewicz

Cc: Douglas Millar, Unite For Justice

A7446
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Honorable Judge Alan Cooper
gate of Delaware Family Court
New Castle County

500 North King Street -
Wilmington, DE 19801

Dear Judge Cooper,
My mother always told me not to believe everything 1 read in the newspapers. She is 2

very wise woman.
Please, read the following and then go to the internet to J. onbenetstruecasehistory.com to

find the side of the story investigated by aftorney, Kimberly Lawson. Ms. Lawson found

that everyone she interviewed... separately... told her the same thing. Ms. Lawson’s

conclusion was that we’d made up the story. She never considered that we'all told her the

same thing because We lived it....it's the truth! '
DFS officials said they can’t do anything unless Laura complains about her molestation.

Is that what happened in the Bradley case?...0f wasn’t DFS involved?
. Ifyou can help, please do!

Sincerely,

Tom and Lee Matusiewicz

Ce: Douglas Millar, Unite For Justice




- Box 6
mdcouch, TX 78538

February 16,2011

The Honotable J udge Robert Coonin

State of Delaware Family Court |
New Castle County

500 North King Street

Wilmington, DE 19801

Dear Judge Coonin,

My mother always told me ot to believe everything I read in the newspapers. She is a
very wise woman.

Please, read the following and then go to the internet to J onbenetstruecasehistory.com to
find the side of the story investigated by attorney, Kimberly Lawson. Ms. Lawson found
that everyone she interviewed... separately... told her the same thing. Ms. Lawson’s
conclusion was that we’d made up the story. She never considered that we all told her the
same thing because we lived it....it’s the truth!

DES officials said they can’t do anything unless Laura complains about her molestation.
Is that what happened in the Bradley case?....or wasn’t DFS involved?

If you can help, please do! '

Sincerely,

Tom and Lee Matusiewicz

Ce: Douglas Millar, Unite For Justice

A7448
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The Honorable Judge Jay Conner
gtate of Delaware Family Court
New Castle County

500 North King Street
Wilmington, DE 19801

Dear Judge Conner, ‘
My mother always told me not to believe everything 1 read in the newspapess. Sheisa

yery wise womarl. ,

Please, read the following and then go to the internet to J onbenetstruecaselﬂstory.com to
find the side of the story investigated by attorney, Kimberly Lawson. Ms. Lawson found
that everyone she interviewed... separately... told her the same thing. Ms. Lawson’s

conclusion was that we’d made up the story. She never considered that we all told her the

same thing because we lived it....it’s the truth! :
DFS officials gaid they can’t do anything unless Laurd complains about her molestation.

Is that what happened in the Bradley case?... 0k wasn’t DFS involved?
If you can help, please do!

Sincerely,

Tom and Lee Matusiewicz

Cc: Douglas Millar, Unite For Justice




0X 6
Rdcouch, TX 78538

February 16, 2011

- The Honorable Judge William Chapman
State of Delaware Family Court

- New Castle County '

500 North King Street

Wilmington, DE 19801

Dear Judge Chapman,
My mother always told me not to believe everything I read in the newspapers. She is 2

very wise woman. _

Please, read the following and then go to the internet to J onbenetstruecasehistory.com to
find the side of the story investigated by attorney, Kimberly Lawson. Ms. Lawson found
fhat everyone she interviewed. .. separately... told her the same thing. Ms. Lawson’s
conclusion was that we’d made up the story. She never considered that we all teld her the

same thing because wWe lived it....it’s the truth!
DFS officials said they can’t do anything unless Laura complains about her molestation.

Is that what happened in the Bradley case?...or wasn’t DFS involved?
If you can help, please do! ;

Sincerely,

Tom and Lee Matusiewicz

Ce: Douglas Millar, Unite For Justice

A7450
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% 6
couch, TX 78538

sruary 16, 2011

rable Judge Chandlee Johnson Kubn
of Delaware Family Court

Dear Judge Johnson Kuhn, ‘
- My mother always told me not to believe everything 1 read in the newspapers. Sheisa

 yery wise womal.

please, read the following and then go to the internet to J onbenetstrueoaschistmy.com to
find the side of the story investigated by attomey, Kimberly Lawson. M. Lawson found
that everyone she interviewed. .. separately..- told her the same thing. Ms. Lawson’s
conclugion was that we’d-made up the story- She never considered that we all told her the

same thing because we lived it....it’s the truth!
DES officials said they can’t do anything unless Laura. complains about her molestation.

s that what happened in the Bradley case?... 0T wasn’t DFS involved?
If you can help, please do!

Sincerely,

Tom and Lee Matusiewicz




The Feomily Qovret ok the State of Belafoare
500 North King Street, Suite 9400
Wilmington, DE 19801

Mr and Mrs. Matusiewicz:

esponding to correspondence received from you addressed to Commissioner
ey, concerning your case.

nissioner Kenney can neither initiate nor consider ex paite or any other
nmunications concerning any Court proceedings. The Commissioner can only act
n evidence presented in Court with all parties present, Or otherwise submitted in
rmity with Family Court Rules.

Inthe future, any request you have of the Court must be submitted in the form of a
Motion or Petition. Please do not write directly to the Court/Commissioners, unless you
Have also provided copies of your correspondence to the opposing party ot counsel.

1 am enclosing your letter to Commissioner Kenney (see enclosure).

Respectfully,

ey Muro@]/l&
Michele Umeroglu
Administrative Specialist II

Enclosure (1)
c: file
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mmissioner Kenny, o3
er always told me not to believe everything I read in the newspapers. Sri\a? is

womail.
read the following and then go to the internet to J onbenetstruecasehistm?ﬁconi_—'@oc‘_j

—

, side of the story investigated by attorney, Kimberly Lawson. Ms. Lawséix foutid
f everyone she interviewed. .. separately... told her the same thing, Ms. LawsoR’s .
conclusion was that we’d made up the story. She never considered that we all 1614 her the

same thing because we lived it....it’s the truth! N
. DFS officials said they can’t do anything uniess Laura complains about ber molestation.

Is that what happened in the Bradley case?...or wasn’t DFS involved?
Ifyou can help, please dol

. Sincerely,

».VTMM/&Q/ MM

Tom and Lee Matusiewicz

Ce: Douglas Millar, Unite For Justice

———————__ _"B-00009812
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From : Amy Gonzalez <raim@aol.com> ‘f Line TP
: A1BBQ@JUNO.COM oY L
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« MESSAGE TO DON FROM DAVE parem el & ‘ﬁ‘M ;
+ Tue, Oct18, 2011 05:11 PM T vy &::,/ )
= Py Ao RN ke
Dad

ere do we stand on the appeal?
Have you received 1(]119 transeript of the TPR hearing yet?

{ave you addressed my child support question with Delaware Health & Social Services!
H R wihmary ilowe, 7 o €l ICEf? .Infor{r}ajxtlon was copied and sentto you in
wed a summaty of account activity again yesterday (account case #564281 from DHSS) for 10/10-9/11 sh Wil f

01.71 (monthly payment $2029). Without o i o
gp £l a(ddressh{h':i)s %’ ) my now cancelled OPtQU.L‘?_Qif‘i llf:ense I have no way to pay off this amount. Do you plan
o. |, my father, and sister received certified letters from Crowell's office ("Order réguesting bas iss”

|y 0 g basis not to dismiss” - File #CN10-02556
| #10-12639) qupﬂng 13 Del. C 2410(d) - ... prohibiting them from 3rd party visitation...until more than 3 years have passed since the
R. }{thvd?isa\}vhfh gi‘r’ts s;:trprrll‘se trsn/e';:ﬁ ("l'h%:/nlylpeoplﬁ L:ura ever spoke with concerning her molestation were my mother and sister
ell neve 1 ements/affidaviis/polygraphs during the TPR hearing and now i i isi
oy of my nlly? \Nht f his was your ohild? g and now expects us to wait 3 years unfil Laura can visit
uld appreciate answers to the above.
nk you.

pONOT RESPOND. THIS IS A MESSAGE TO DON Ve 5T A EY P AT
T FROM DAVE Je 7T AEY  IApES
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